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Шеф Делегације ЕУ у Србији Мајкл Девенпорт изјавио је данас да је од доласка
„министра спољних послова Косова“ Хашима Тачија у Београд битније да обе стране
уложе све напоре да се примени догворено у Бриселском споразуму.

  

Девенпорт је новинарима рекао да постоје одређене процедуре које треба да се поштују
код таквих посета, као што је Тачијев долазак у Београд. Из ЕУ је претходно речено да
очекују да се у случају најављене посете Тачија Београду поштује процедура предвиђена
Бриселским споразумом. Девенпорт је истакао да се сви усредсреде на следеће кораке
у дијалогу.

  

  

- Следеће недеље ће доћи до наредне рунде у дијалогу Београда и Приштине и мислим
да би пре свега обе стране требало да уложе све своје напоре да се имплементира све
што је договорено у оквиру тог дијалога - рекао је шеф Делегација ЕУ у Србији.

  

Амбасадор САД у Београд Мајкл Кирби није желео да коментарише најаву српских
власти да ће Тачи бити ухапшен ако додје у Београд, али је на питање шта мисли о
посети рекао да охрабрујуе регионалну сарадњу и да је у томе направљен велики
напредак.

  

- Охрабрујемо међусобне посете и регионалну сарадњу. У томе је направљен велики
корак напред - рекао је Кирби.
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Тачи је један од вођа бивше ОВК кога српско правосуђе терети за терористичке нападе
крајем деведесетих година на Косову.

  

Потпредседник Владе и министар спољних послова Косова најавио је да ће следеће
седмице учествовати на конференцију "Европске интеграције Западног Балкана", на коју
су позвани министри спољних послова Србије, Македоније, Босне и Херцеговине и
Косова.

  

Учешће је потврдио једино Тачи, а шеф српске дипломатије Ивица Дачић рекао је да
неће доћи.

  

(Бета)
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